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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi történt belvíz után és előtt Tarhoson?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr . Lamperth Mónika belügyminiszter asszonyhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Asszony!

2005 augusztusában olyan özönvízszerű esőzés sújtotta választókerületem több települését -
így Tarhost -, amelyet a csapadék-elvezető rendszer már nem bírt megfelelően elvezetni, így
sokmilliós károk keletkeztek az utakban és az épületekben, önkormányzati és lakossági
tulajdonúakban egyaránt. Tudjuk, hogy ez extrém terhelés volt, mégis sokak véleménye az,
hogy a különböző védművek nagyon rosszul vizsgáztak . Ebben az időszakban nemcsak a
kárenyhítésre kell figyelnünk - bár a település lakosságának és helyhatóságának erre van
égető szüksége -, hanem a megelőzésre a rendszer karbantartására és további építésére .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Mekkora összeget fordítottak az Őn minisztersége alatt Tarhoson a belvízkárok
enyhítésére, illetve megelőzősére?
A teljes kárösszeg mekkora hányadával tudták csökkenteni az önkormányzat és a
lakosság veszteségét?
Az idei esőzések után mekkora volt a kár pénzben kifejezve?
Mekkora összeget fordított kárenyhítésre augusztus óta a megyei önkormányzat és
mekkorát a minisztérium?

Várom megtisztelő válaszát!
Budapest, 2005 . 11 . 28 .
Tisztelettel
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